
Årsberetning for karateafdelingen 2022 

 
Året 2022 i karateafdelingen både startede og sluttede med sortbæltegradueringer. 
Klubben har jo eksisteret i 10 år og nu er der ved at være en del ret erfarne udøvere 
som har gjort sig fortjent til at graduere til det sorte bælte. 3 voksne og 1 junior i år. 
Vi er i klubben rigtig glade hver gang det lykkedes at udfordre og motivere 
udøverene i de 5 år, som det tager at nå det første sorte bælte. Fra det sorte bælte 
starter så en ny rejse og der håber vi selvfølgelig på at klubben fortsat formår at 
kunne motivere og guide udøverene. 
 
Efter et par års pause var vi glade for, kort før sommerferien, igen at kunne lave en 
karatelejr i hallen. Der var meget karatetræning, hygge, leg (bl.a.Fruit-ninja-træning) 
og meget mere. Det var en sjov weekend med afsluttende graduering. 
 
Vi har været mere aktive udadtil i forhold til andre klubber i år. Vi har haft træning 
med klassiske japanske våben med en klub fra Randers og nogle har deltaget i et 
seminar på Sjælland med blandede kampkunststilarter. Desuden har vi haft 2 
instruktører på DGI-instruktørkursus. 
 
Det har på det seneste været meget udfordrende, dels på børneholdet, at rumme det 
store aldersspænd (ca. 8-15 år) og dels på voksenholdet, at rumme det efterhånden 
store spænd i erfaringsniveau (0 - 10 års erfaring). Vi har nu fundet haltid og 
instruktørkræfter til at kunne starte et hold op om tirsdagen for juniorer og 
begyndervoksne, hvilket er en stor gevinst for alle. 
 
I forhold til medlemstal er vi oppe på ca. samme niveau som inden Corona: ca 45 
medlemmer hvoraf ⅔ er børn. 
 
Medlemmerne har betalt fuldt kontingent igen og vi har brugt knapt hvad vi får ind, ca 
24.000 kr i indtægt og 15.000 kr i udgifter. I år har vi prioriteret at bruge flere penge 
forplejning, bl.a. pizza på lejren, så vi har kunnet bruge mere tid med børnene 
 


